
 

Referat for skolebestyrelsesmøde på Grøndalsvængets Skole 
31. maj 2017 kl. 17.30 – 19.30 

Sted: Personalerummet 

Deltagere:  Kitty, Anders, Finn, Dorte, Ahmed, Janan, Lisbeth, Stine, Marianne, Tenna, Michael, Thomas,  

Afbud:  

Emne (ansvarlig) Hvad skal vi udrette? Proces hvordan?) Tid Beslutning – hvem gør hvad? 
Formalia  
 

Følge og på og godkende referat 
 

 5 min Referat godkendt. 
Dagsorden godkendt – til eventuelt: 
Følgeordning til Borup 
Skolepatrulje Vibevej 
 

Nyt fra elevråd 
 
 

Sikre at sager fra elevrådet 
bliver behandlet og evt. 
implementeret 

Elevrådsrepræsentanterne 
orienterer om emner 
behandlet i elevrådet 

10 min Janan og Ahmed giver beretning om elevrådet det forgangne år. De 
udtrykker at der har været en god sammenhæng mellem elevråd og 
skolebestyrelse. Der er en oplevelse af at SB lytter til elevrådet og 
bakker op omkring ønsker og forslag. 
SBs øvrige medlemmer roser Janans og Ahmeds indsats og 
udtrykker det har været en fornøjelse at have dem med i SB – samt 
en opfordring til, at de stiller op igen næste år. 
 
 

Høring  Drøftelse vedr høring om 
skoledistrikter  

Høringssvar laves 
 

15 min HO gennemgår rammerne for fordeling af skoledistrikt. SB drøfter 
fordele og ulemper ved større klassekvotienter. Der udtrykkes 
enighed om, at høringssvaret igen skal indeholde ønske om 
udvidelse af skoledistriktet – med en diskret understregning af at 
visse områder er særligt ønskelige. 
 

Genhusning  
 

Information og kvalitetssikring  Drøfte løsninger i forhold 
til de planer der er for 
genhusning (idræt, eat og 
faglokaler)  

10 min HO gennemgår den foreløbige tidsplan for genhusning – renovering 
af faglokaler. Blandt de store udfordringer er det halve år uden 
idrætsfaciliteter. I perioden indtil efterårsferien tager 
idrætsholdene ud i området og laver idræt. Fra efterårsferie til jul 
køres klasserne op til kommunens økocentre og har en hel dags 
bevægelse hver tredje uge. Efter jul er der muligvis en løsning på 
vej i Nørrebro Hallen. Til 9. klasse findes der en konkret 



idrætsfacilitet for hele året for at sikre at eleverne vil kunne være 
klar til en eventuel idræts-afgangsprøve. 
 Ang. EAT er der plan om at bevare tilbuddet i perioden, hvor der 
renoveres. EAT maden vil skulle tilberedes på anden location og 
fragtes over til skolen. SB foreslår at der i menu-udarbejdelsen 
fokuseres på retter, der kan tåle at blive transporteres, men det er 
også vigtigt at der stadig bevares et udvalg på menuen for at 
fastholde dem der allerede benytter EAT. 
 
 

Byggesag 
 

Seneste informationer 
behandles.  

Gennemgang af tidsplan 
for kommende periode 

10 min HO beretter at byggeriet skrider frem efter planen. Der er taget hul 
på processen med at kigge på indretningsmuligheder – inventar, 
redskaber og lignende. Der er bl.a. nedsat udvalg der skal 
kvalificere indretningen i forbindelse med sammenflytningen 
mellem skoledel og KKFO. Der er meget stor opmærksomhed på at 
sikre et ”godt ægteskab.” 
SB opfordrede til at huske at bruge byggesagen og byggepladsen i 
undervisningen. Det er vigtigt at eleverne bliver introduceret til 
erhvervsuddannelsernes muligheder. 
Rengøring i indskolingen i den nye bygning blev drøftet. 
Opmærksomhed på mulighed for rengøring, når bygningerne er i 
brug hele dagen. 
 

Elevtrivsel  Trivselsundersøgelserne 
behandles 

Drøftelse  30 min SB gennemgår udvalgte områder fra trivselsundersøgelsen; 

 Oplevelse af beskidte toiletter. 

 Stor grad af udtryk af ensomhed blandt elever i 
udskolingen. 

 Stadig stor elevgruppe, der føler at de ikke ”hører til”. 

 I indskolingen udtrykker mere end halvdelen, at de nogle 
gange bliver drillet, så de bliver kede af det. 

 Stor andel af eleverne i udskolingen der er bange for at 
blive til grin i klassen. 

 
HO opridser planen for trivselsarbejde for kommende skoleår og SB 
udtrykker tryghed ved planen om trivselstimer. Der foreslås at 
skolen igen vender ideen om at have morgensamling/sang 
regelmæssigt. 
Finn fortæller, at det er således at KKFOen også hører ind under 



trivselsundersøgelsen, men det pt. er stort set umuligt at udskille 
data, der siger noget tydeligt om KKFOen. 
I forbindelse med drøftelserne kommer der forslag om, at der på et 
kommende kontaktforældremøde vil kunne være en ide at 
fremlægge ressourcecentrets tilbud og indsatsområder. 
 

Forældrepartnerskab orientering Dialog 
 

10 min Gitte orienterer om Forældrepartnerskab, som har været en indsats 
rettet mod forældre til elever i 0. kl. som har scoret lavt i 
sprogscreeningen. Der har været syv partnerskabsaftener med 
forældrene og børnehaveklasseledere, inklusionsvejleder, 
sprogkonsulent fra fagligt center samt DSA vejleder fra skolen. 
Indsatsen har været støttet med midler fra forvaltningen og det har 
heldigvis været muligt også at få tildelt midler for næste år, hvor 
projektet skal videreudvikles. 
SB opfordrede til mulighed for erfarings udveksling fra de forældre 
der har deltaget og til de der ikke har deltaget men måske kunne 
have nytte af erfaringerne. 
 

Sommerfrokost  Planlægning  Uddelegering  5 min  Tenna og Kitty har meldt sig til at arrangere sommerfrokosten. 
Der er forslag om at undersøge om Madsens Mekka kan huse os. 
 

Nyt fra…. 
 

- Forældrene 
- Personalet 
- Ledelsen 
- KKFOén 

Drøftelse 
 

15 min KKFO/ledelse: 
Næsten samtlige af de kommende 70 elever i 0. kl. er startet i 
KKFOen. Thomas og Finn har været med i klassedelingen som netop 
er blevet færdig og sendt ud til forældrene.  
 

Eventuelt og næste 
møde. 

  5 min Skolepatrule Vibevej: Der står vist stadig nogle skolepatruljer ved 
Vibevej? GF undersøger. 
HO uddeler udkast til mødeplan for skolebestyrelse kommende 
skoleår. Der er tilslutning til den. 
Kitty spørger om der på nogen måde kan være mulighed for at børn 
følges med en pædagog tilbage til skolen for at hente cykel etc. 
sidst på dagen. Finn svarer at det er der desværre ikke – men at der 
pt er det ekstra tilbud om at blive fulgt over det store kryds kl. 
16.30 hver dag. En stor del af de større elever benytter sig af dette. 
Kbh. akademi. Der blev spurgt til om der fortsat er mulighed for at 
sende 8. klasse drenge afsted på akademiet. Der er 8 pladser i det 
kommende år og med mulighed for måske  2 pladser mere.  SB 



Referent GF 

udtrykte tilfredshed med akademiet og at det gerne skulle 
udbredes til en mulighed for alle 8. klasse drenge. 
 
 
 


